
Kernraad

VERSLAG

Vergadering van maandag 23 november 2015

Aanwezig: Alexander, Anne, Arno, Bram, Carolyne, Fanne, Jari, Jeroen, Joni, Sander, Simon

Afwezig: Anton

Waarnemer: Arne Jansen, Quentin (van 13u23 tot 13u25), Yanice

De vergadering wordt geopend om 13u15.

Goedkeuring agenda

De agenda wordt goedgekeurd.

Goedkeuring verslag

Het verslag van de vorige vergadering wordt goedgekeurd.

Mededelingen

• Er moet nog een afbraakshift ingevuld worden van half zes tot acht. Mensen die een shift doen, krijgen een
gratis bandje voor alle zalen en dat kunnen ze gaan halen aan Musicafé. We hebben ook drie viskaarten
waarmee we gratis tickets krijgen. We posten in de groep dat die alleen mogen gebruikt worden als de shiften
niet ingevuld geraken.

• Simon gaat de stewardshift nog invullen en dan is er nog iemand nodig voor een afbraakshift.

• Bij de textiel zijn er twee dingen fout gegaan. Bij Wiskunde is er een large te veel en een medium te weinig,
dus die is waarschijnlijk verkeerd gegeven. We vragen aan de mensen die een medium komen halen of ze
niet toevallig liever een large willen. Voor de truien is er een small van Informatica te weinig en een small
van Fysica te veel. Er wordt gemaild naar de mensen met een small van Fysica om te vragen of niemand de
verkeerde mee heeft.

• Iemand die meeging op Cultuurreis heeft afgezegd door stage. Er wordt nog iemand gezocht om deze
persoon te vervangen.

Komende activiteiten

Paella eetstand

Lokaalreservering had niet bevestigd, maar dat is wel in orde. Morgen wordt er gewinkeld. De winkelshift, opbouw
en afbraak hebben nog mensen nodig. GAK-team kan hier nog voor gespamd worden.
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Schaatsen

Het tekstje is ingestuurd. De schaatsbaan hebben ze niet kunnen bereiken, maar we weten wel dat Chemika ook
gaat schaatsen. Bij LOKO moet nagekeken worden of we subsidies kunnen krijgen. Tegen wie meegaat moet nog
gezegd worden dat ze hun studentenkaart (voor korting) en handschoenen moeten meenemen.

Galabar/proffentap

De assistenten gaan er zijn om 20u30. De uitnodigingen zijn verstuurd naar de departementen via prof. Vaes en
prof. Steegmans en naar het instituut van theoretische fysica. Er worden zware bieren meegenomen van degenen
die over waren op de Zware Bierenbar en cider wordt verkocht aan één euro per fles. Veys gaat misschien komen.

Beiaardbezoek

De mensen van daar regelen alles vanaf het moment dat we daar zijn. Het kost vijf euro zonder cultuurkaart, met
kaart is het gratis. Er kan nog één iemand extra mee. We gaan dit op Facebook mededelen, vorige keer dat er
nog een plaats vrij was is die zo ook heel snel weggeraakt.

Fakbaravond

Jeroen heeft gepraat met de man van het café en deze was heel enthousiast. Zo wilde hij op het einde van het
jaar misschien twee of drie vaten geven. Voor volgende week had hij het idee om gratis tapas te maken voor ons.
De drank zou ook goedkoper zijn. We mogen alles doen met het café dat we willen, zolang we het ’s avonds maar
terug allemaal opruimen. We mogen een eigen DJ meebrengen, maar ze hebben er ook zelf één die in alle genres
thuis is. We moeten op voorhand enkel een schatting geven van hoeveel mensen we denken dat er gaan komen.
De man doet echt heel veel moeite, dus we moeten zelf ook wel zien dat we ons best doen om het te promoten.

Volgende week donderdag hebben we al een lezing die tot ongeveer 22u duurt en daarna nog een receptie,
dus misschien wordt het dan al wat laat voor het idee met de tapas. Hoewel de lezing voor Informatici is, is het
onderwerp niet zo technisch en ook wel interessant voor de wiskundigen en fysici. Een beter idee lijkt om het in
week twaalf te doen. We hebben dan maandag een cantus en woensdag de superheldenbar. Het zou leuk zijn als
we het al één keer konden proberen dit semester, en dan zien of we het volgend semester nog willen doen of niet,
al dan niet in samenwerking met Scientica. We bekijken op de PV wat we er mee doen. Kernraad adviseert om
het al dan niet door te laten gaan in week twaalf.

Opstellen Agenda PV

• A Goedkeuring Agenda

• A Goedkeuring Verslag

• A Actiepuntjes

• A Mededelingen

• A Raden

• B Evaluatie afgelopen activiteiten

– Speeddate

– Jeneverbar

– Paella eetstand

– Schaatsen
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– Galabar/proffentap

– Beiaardbezoek

• B Activiteiten in de nabije toekomst

– Sint

– Jeneversport

– Schachtenconvent

– Sintbar

– Lezing Dutré

– Familiefeest cantus

– Problem Solving

– Superheldenbar

– Filmavond EJW

• B Activiteiten in de niet-zo-nabije toekomst

– Kerstfeestje

– Cultuurreis

– Lenteconcert

• B Fakbaravond

• A Update Webteam

• A Update PR

• A Varia

Varia

• Fanne: ’I am queen of vagina.’

• Simon: ’Heeft er iemand een lader voor een Nokia?’

• Joni: ’Er zijn 1000 bakjes gekocht, waarvan er woensdag 200 gebruikt worden. Messen en vorken zijn er
ook. In de plastieken zak van Voenk zitten er nog, maar niemand gebruikt die ooit omdat die daar los in
zitten, dus misschien moeten we die eens weggooien. Messen zijn wel in pakjes meegebracht en bordjes voor
BBQ’s zijn er ook gekocht. Vergeet dat niet, zodat er niet nog gekocht worden!’

• Arno: ’Mijn kater is verdacht mild.’

De vergadering wordt gesloten om 13u36.

Carolyne Peelman (secretaresse)
carolyne@wina.be

De volgende kernraad gaat door op maandag 7 december 2015 om 13u10 op de Winagang.
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